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MÖTESANTECKNING Datum för mötet 
2024-11-26

 
 
 

Mötesanteckning från Prefektråd SCI 
Plats för mötet: Xenon, Albanovägen 29  

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Pär Olsson, prefekt Fysik anlände 15:20 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
 
Erik Edstam, kanslichef 
Jessica Järfvas-Kronqvist, ledningsstöd 
Frånvarande: 
Marta Marko Tisch, kommunikationsansvarig 

1 Information från skolan 
Info från skolchef: 

WISE-chair intresseanmälan:  

- Inom WISE har man diskuterat rekrytering av 2 st. WISE Chairs. Lärosäten kan i detta 
skede anmäla sitt intresse. Carlota meddelar att tillämpad fysik kan vara intresserad. 
Skolchef kommer att skicka ytterligare information till prefektrådet via mail.  

FoFU:  

- Sandra informerar prefektrådet om FoFU-fördelningen till institutionerna för 2025. 
Sandra går igenom ett dokument med en sammanställning om hur tilldelningen 
planeras. Grunden till beräkningar gås igenom. Skillnader mellan tidigare och 
nuvarande tilldelning diskuteras och den slutliga fördelningen mellan institutionerna 
gås igenom. Skillnader mellan institutioner diskuteras. Förslag om andra sätt att fördela 
medlen än det föreslagna diskuteras också.  

- Prefekterna kommer att få ett dokument med information om fördelningen.   

Short list för äskanden:  
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- Genomgång av skolans planerade MK-satsningar görs och diskussion förs över 
fördelning och processer. Varje institution får ett konto på myndighetskapital 
GRU/FoFU och konteringen gör på basen av prestation inom olika områden. 
Resepengarna fördelas ut enligt en process som inte ännu är fastspikad.  

Info från VS:  

Utgår 

Info från FFA: 

- Genomgång av FFA-ärenden enligt bilaga.  

- Skolchef går i detta skede igenom ansökan som institutionerna ska använda för att 
ansöka om tillstånd för kandidat att ansöka om befordran till professor. Ansökan ska 
skickas in den 13 december och ledningen planerar att ta ett beslut den 16 december.  

Info från FA: 

- Planerad information om labbutredningen hoppas över tillsvidare, diskussion tas med 
Annika Borgenstam först.  

- Reaktioner/synpunkter på den planerade nya strukturen för forskarutbildningen gås 
igenom. 

- Oscar har tagit upp omstruktureringen med övriga FA och diskuterat antalet program 
med andra skolor. Det är bra om alla institutioner funderar om de ämnen man har 
hänger med i tiden, eller om något nytt bör lyftas fram eller slås samman. Viktigt att en 
sammanhållning formas.  

- Storleken på forskarutbildningsämnena diskuteras och vad som kan anses vara lagom: 
Generellt kan man säga att minst 15 doktorander i ett program behövs, ämnesmässigt 
kunde man kanske tänka i samma riktning. 2-5 doktorander anses vara för lite. 
Diskussion om antalet ämnen förs och Oscar ber om vidare synpunkter/kommentarer.  

- Standardiserat frågeformulär till doktorander på gång. Nytt kursutvärderingssystem.  

- Diskussion uppstår om fakultetsnämnden borde ta ett beslut om omstruktureringen 
redan på nästa möte den 9 december. Detta var planerat som en informationspunkt men 
ändras till en beslutspunkt. Fakultetsnämnden kan välja att inte ta beslut direkt utan 
diskutera först.  

- Utlysningar för nya uppdrag anses inte möjliga i detta skede då ett beslut från nämnden 
behövs först.  

- Ämnesföreståndare kan utlysas efter beslut. Ersättning för denna kommer att utgå från 
nuvarande modell som justeras lite.  

Info från GA:  

- GA:s preliminära analys av institutionernas utredningar av utbildningsutbudet på 
avancerad nivå, genomgång enligt bilaga.  
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- En längre rapport från GA är på kommande till fakultetsnämndens nästa möte.  

- Gunnar skickar ut slides och rapport till prefektrådet när det är klart.  

 

2 Övriga frågor 
Skolchef påminner om att kommentarer till remiss om utkast på Inriktningsbeslut för 
jämställdhet, mångfald och lika villkor vid KTH 2025-2029 ska skickas till Jessica snarast som 
sammanställer ett gemensamt svar från skolan. Deadline för att skicka in remissvar är 29 nov. 
 

 

 

Anteckningar av 

Jessica Järfvas-Kronqvist 

2024-11-26 



FFA-ärenden
• Bitr. lektor biofysik, problem med att en sakkunnig i efterhand har upptäckt jäv
• Diskussion om sökläget för bitr. lektor i kärnkraftsäkerhet imorgon onsdag
• RN2 lektor i matematisk statistik nu på fredag, 5 kandidater
• Adjunkter på matematik

• En tjänst tas upp på AN på torsdag
• Anhållan om två till tjänster färdigställs

• Docentintervju med Liviana Palmisanopå torsdag
• Har fått input för affilierad fakultet på TekMek, Mikael Thellner, några kommentarer från mig, 

skjuts till 2025
• Mistra utlysning miljöforskningsledare, tolv förslag totalt, möte med skolchefer och FFA 3/12
• KTH ställer sig positiv till att ändra till 7 år från PhD till ansökan om BUL tjänst. Krävs dock ett 

styrelsebeslut. → Gäller eventuellt från mars 2025?



GA:s preliminära analys av 
institutionernas utredningar av 

utbildningsutbudet på avancerad
nivå

SCI Prefektråd 2024-11-26



Analys av institutionernas rapporter utifrån:
KTH:s inriktningsbeslut om utbildningsutbud
KTH:s utbildningar ska vara: 
1. samhällsrelevanta och främja utvecklingen mot framtidens hållbara samhälle;
2. unika inom KTH, d.v.s. med en profilering som inte täcks av andra program på KTH;
3. tillräckligt attraktiva för att få ett hållbart söktryck av studenter och en förutsägbar genomströmning;
4. integrerade med KTH:s forskning med väletablerade ingångar och dynamiska utgångar;
5. reellt tillgängliga för studenter med olika bakgrund avseende kön, akademisk bakgrund och 

nationalitet;
6. hållbara arbetsmiljömässigt och ekonomiskt.

SCI:s beslut och reformagenda:
"Vi strävar efter att behålla ämnesmässig bredd och djup och inser samtidigt behovet av att minska 
antalet master - och doktorsprogram samt kurser på avancerad nivå. Detta ska göras utan att minska 
intäkterna eller försämra kvaliteten på utbildningen."



KTH-rekommendation 1:

Förändra 
marknadsföringen av 
utbildningsutbud på 
avancerad nivå

• KTH:s marknadsföring av 
masterprogram  har identifierats som 
ett hinder i utvecklingen av 
utbildningsutbudet

KTH-rekommendation 2:

Utred möjligheten att 
anta till specialisering 
inom masterprogram

• Antagningen till enbart program har 
identifierats som ett hinder i 
utvecklingen av utbildningsutbudet



KTH-rekommendation 3:

Utred hur administration 
och verksamhetsstöd kan 
förenklas och effektiviseras 
vid utbildningssamarbeten

KTH-rekommendation 4:

Initiera ett arbete om 
masterprogramsutbudet 
inom fysikområdet

• Initiera samarbete för utveckling av 
utbildningsutbudet inom områden 
som spänner över flera skolor

• Ineffektiv administration hindrar 
utveckling av nationella och 
internationella utbildnings -arbeten



SCI-rekommendation 1:

Internationella 
utbildningssamarbeten 
ska utgöra 
specialiseringar inom 
masterprogram

• Flexibla och strukturerade studievägar 
genom internationella samarbeten 
som specialiseringar inom program

SCI-rekommendation 2:

Civilingenjörsstudenter 
ska ha platsgaranti på 
skolans samtliga 
utbildningssamarbeten 
på avancerad nivå

• Flexibla och strukturerade studievägar 
för civilingenjörsstudenter genom 
platsgaranti på skolans samtliga 
utbildningssamarbeten



SCI-rekommendation 3:

Strukturerat arbete med 
att förändra kursutbudet 
på avancerad nivå

• Arbete med förändring av 
kursutbudet på avancerad nivå 
behöver struktureras och redan 
pågående arbete behöver kartläggas 
för att identifiera vägar till framgång 
och undanröja hinder

SCI-rekommendation 4:

Förtydliga uppdrag för 
programansvarig och 
ansvarig för 
specialisering

• Förtydligande av uppdrag för 
programansvarig respektive ansvariga 
för specialiseringar kan förenkla 
utveckling och drift av programmen
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